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PROTOKÓŁ NR 12/2016 

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Gminy 

Pruszcz Gdański w dniu 28.11.2016 r.  

Komisja obradowała w następujących sprawach: 

Projekt uchwały budżetowej referowała Pani M. Lica - Skarbnik Gminy 

1. Janusz Sampolski poruszył sprawę konieczności ogrodzenia boiska w Przejazdowie; 

2. Adam Myśliński zadał pytanie, czy są duże różnice miedzy zapotrzebowaniami jakie w 
protokołach z zebrań wiejskich spływają do gminy a projektem budżetu?  
Skarbnik przyznała, że takie rozbieżności są zawsze, bo zapotrzebowanie jest dużo większe 
niż możliwości budżetu. Zapotrzebowanie jest realizowane w miarę możliwości finansowych 
gminy.  
 
3. Omówienie sprawy zespołu Jagódki.  
Zauważono wzrost kwoty w budżecie na zespół. Weronika Chmielowiec i Małgorzata 
Osowska zaznaczają, że większość kwoty jest przeznaczana na wynagrodzenia. Weronika 
Chmielowiec przypomina swój wniosek  włączenia zespołu do OKSIBP. Radni nie podejmują 
dyskusji.  
 
4. Głosowanie nad projektem budżetu na rok 2017 
Za głosowało 4 radnych 
Przeciw 2 radnych 
Wstrzymało się od głosu 3 radnych 
 
Wnioski: 

1.Weronika Chmielowiec wnosi o podjęcie rozmów na temat losów gimnazjum w 

Przejazdowie w świetle planowanej reformy oświaty; 

2. Janusz Sampolski wnioskuje o informację jak funkcjonują przedszkola w zespołach szkół; 

3. Krystyna Białek wnioskuje o bieżące sprawozdania przewodniczących komisji dotyczące 

podejmowanych działań, ponieważ radni często dowiadują się o niektórych działaniach 

dopiero na sesji lub nie dowiadują się wcale. Przewodnicząca komisji nie widzi takiej 

potrzeby. 

4. Weronika Chmielowiec wnioskuje, aby informacje o zwołaniu posiedzenia komisji było 

udostępniane z wyprzedzeniem na Facebooku gminy oraz stronie internetowej.  

5. Adam Myśliński wnioskuje, aby wójt gminy odpowiadała na wnioski budżetowe i 

pozabudżetowe zebraniom wiejskim. Wnioski są składane a mieszkańcy dowiadują się po 

kilku miesiącach, że  nie zostały wzięte pod uwagę, bez podania przyczyny. Mieszkańcy 

mają prawo poznać powód oddalenia ich wniosku.  

6. Małgorzata Osowska prosi o przedstawienie komisji rachunków za imprezy gminne - 

Dożynki, Żuławski Tulipan, Olimpiada Sołecka, Dzień Seniora... 

 

 



 

 

 

Podpisy członków Komisji:  
 
1 – Ewa Romik   ………………………………………………….. 

2 – Janusz Sampolski……………………………………………….... 

3- Krystyna Białek……………………………………………………… 

4- Weronika Chmielowiec……………………………………………… 

5- Lech Milewski………………………………………………………… 

6- Adam Myśliński………………………………………………………. 

7- Małgorzata Osowska………………………………………………... 

8- Józef Szramuk……………………………………………………….. 

9- Renata Rusztyn…………………………………………………………. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


